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Woensdag 21 mei publiceerde De Gelderlander een artikel over sluiting van de NXP-fabriek 
in Nijmegen. Naar aanleiding van dat artikel kunnen er wellicht vragen bij u zijn gerezen 
over wat dit betekent voor Nijmegen. Graag voorzien wij u via deze brief van de juiste 
context. E.e.a. mede conform de toezegging die wethouder Daemen namens het College 
woensdag jl. heeft gedaan tijdens de gespreksronde over de begroting van de Groene 
Metropool Regio.  
 
NXP 
 NXP heeft geen formeel besluit genomen over het sluiten van productielocaties van NXP 
wereldwijd, dus ook niet over de sluiting van de fabriek in Nijmegen. 
Het is uit mediapublicaties vorig jaar bekend dat NXP deelneemt in twee joint ventures 
voor de bouw van twee nieuwe fabrieken waarvan een in Duitsland en een in Azië. Deze 
fabrieken gebruiken een nieuwere, efficiëntere productiemethode en zullen naar 
verwachting tussen 2027 en 2030 opgeleverd worden. De bestaande productielijnen zullen 
gefaseerd over meerdere jaren naar de nieuwe fabrieken worden overgeplaatst.  
Het ligt dus in de lijn der verwachting dat de fabriek in Nijmegen de komende jaren gewoon 
in bedrijf blijft. De fabriek kan voorlopig ook nog mee vanwege de vele miljoenen die NXP 
de afgelopen jaren heeft geïnvesteerd in de modernisering van de fabriek.  
Echter, mocht de fabriek door NXP worden afgestoten, dan betekent dat niet per definitie 
hetzelfde als een sluiting van de fabriek. Het een sluit het ander echter ook niet uit. Verder 
is het in dit licht goed om te weten dat circa 50% van de NXP-werknemers in Nijmegen in 
de Research & Development werken. Deze activiteiten zijn goed ingebed in het ontwikkelde 
chiptechcluster in Nijmegen en worden mede door de lening van de EIB van 1 miljard euro 
verder uitgebouwd. 
 
Chipsector 
Een eventueel besluit van NXP wordt dus ingegeven door de noodzaak het productieproces 
efficiënter te maken zodat goed ingespeeld kan worden op de vraag uit de markt.  
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Het is goed om te beseffen dat de chipindustrie gekenmerkt wordt door een cyclisch 
conjunctuurpatroon. De pieken en dalen die dit patroon typeren worden veroorzaakt door 
schommelingen in vraag en aanbod binnen de markt van de chiptech. Dat betekent dat 
berichten over recordwinsten en ontslagen zich zullen blijven afwisselen. Maar daarnaast 
hebben geopolitieke ontwikkelingen zoals importheffingen momenteel een effect op 
chiptech markt. Hoe deze factoren in de toekomst van invloed zullen zijn op het NXP 
besluit m.b.t. de fabriek in Nijmegen is speculeren.  
Helder is wel dat de wereldwijde vraag naar chips de komende jaren, aangedreven door 
o.a. AI-toepassingen, zal blijven groeien met een marktverwachting van ruim $1.300 
miljard tegen 2030. 
Ook is helder dat Europa haar marktaandeel voor de toekomst wil waarborgen en 
vergroten. Nederlandse bedrijven en kennisinstellingen behoren tot de top van de 
wereldwijde chipindustrie. De chipindustrie is daarmee belangrijk voor ons eigen landelijk 
verdienvermogen en de werkgelegenheid en draagt bij aan onze veiligheid en 
onafhankelijkheid van andere landen. 
 
Nijmegen en regio 
Het college zet daarom samen met triple helix partners al sinds 2006 in op de ontwikkeling 
van het chiptechcluster dat zijn oorsprong kent in de halfgeleiderfabriek van Philips. Het 
chiptechcluster anno 2025 heeft zich daardoor ontwikkeld tot een breed en sterk 
chiptechcluster op en rond de Noviotech Campus. Aan die ontwikkeling ligt een sterke 
samenwerking tussen bedrijfsleven, kennisinstellingen en overheden ten grondslag, die 
nog verder verstevigd is na de ontwikkeling van het gezamenlijke talentontwikkelingsplan. 
Deze triple-helix aanpak zorgt voor een soepele kennisuitwisseling, gezamenlijke 
innovatieprojecten en een effectieve bundeling van middelen. Ook als een of meerdere 
partijen besluiten om te vertrekken uit Nijmegen staat er een sterk innovatief 
chiptechcluster met toekomstperspectief. 
 
Bedrijven willen deel uitmaken van het Nijmeegse chiptechcluster, de Noviotech Campus, 
werknemers willen hier werken en wonen, en onderwijs- en kennisinstellingen met dit 
chiptechcluster samenwerken. De Noviotech Campus is door deze ontwikkelingen sinds 
2024 een volwassen campus en huisvest meerdere grote R&D-vestigingen. Sinds 2018 is het 
aantal mensen dat op NTC werkt van 1.500 mensen bij 48 bedrijven meer dan verdubbeld 
naar 3.500 mensen bij 75 bedrijven met meer dan 60 verschillende nationaliteiten. 
 
We trekken in deze ontwikkelingen nauw op met onze triple helix partners in de regio.  
Provincie en gemeente stimuleren al jaren deze ontwikkelingen met tientallen miljoenen 
aan investeringen in het vestigingsklimaat voor de chipindustrie in de regio, zoals met 
bijdragen aan chiptech opleidingen, ontwikkeling van ruimte voor bedrijvigheid, 
community building op de campussen en het versnellen van de woningbouw-, 
duurzaamheids- en bereikbaarheidsopgaven in de regio.  
 
Hierdoor is de regio Arnhem-Nijmegen, strategisch gelegen op de as Eindhoven–
Arnhem/Nijmegen–Twente, qua bedrijvigheid inmiddels de tweede chiptech regio van 
Nederland. Regio en stad vormen met de ontwikkeling, productie en packaging van chips 
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een cruciale schakel in de chiptech-industrieketen met internationaal toonaangevende 
bedrijven en activiteiten zoals: 

o R&D activiteiten van wereldspelers als NXP (50% van het NXP-personeel in 
Nijmegen werkt in R&D) en Nexperia en Ampleon  

o R&D centrum Chip Integration Technology Center 
o Bedrijven in de regio zoals Besi, ITEC, Boschman, Sempro en ASMPT 
o OnePlanet (imec, WUR, RU en RUMC) 
o Kennis- en talentontwikkeling via Radboud Universiteit, Hogeschool Arnhem 

Nijmegen en ROC Nijmegen.  
 
Dankzij de jarenlange inspanningen van de triple helix partijen, vormt het Nijmeegse 
chiptechcluster inmiddels een solide basis voor de toekomst.  Dat betekent dus ook dat we  
verwachten dat veranderingen door marktoptimalisatie in deze sector niet voetstoots 
zullen leiden tot het verdwijnen van de sector uit Nijmegen, maar juist bijdragen aan het 
behoud ervan. De verwachte wereldwijde groei naar chips biedt een vruchtbare bodem 
voor de doorontwikkeling van de campus.  
Samen met de triple helix partijen willen we nu doorpakken en deze groei zoveel mogelijk 
stimuleren en faciliteren.  Daarom is het college voornemens om extra in te zetten op de 
versterking van het chiptechcluster. Het college komt later dit jaar bij de begroting met 
concrete voorstellen ter versterking hiervan. 
 
Tot slot willen we u via deze weg nogmaals van harte uitnodigen voor een werkbezoek aan 
de Nijmeegse chiptechsector. Met het werkbezoek nemen wij u graag mee in alle 
ontwikkelingen, de gevolgen èn de kansen rond de Nijmeegse chiptechsector. 
 
Hoogachtend, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Nijmegen 
   

A.P.W. van de Klift  H.M.F. Bruls 
gemeentesecretaris  burgemeester 
 


